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Zápis ze zasedání představenstva klubu Sincoolka 
konaného dne 11. 10. 2023 

Přítomní členové 
 Mitrenga Adam (předseda) 
 Janega Róbert (místopředseda) 
 Čáp Miroslav (zástupce Sinkuleho koleje) 
 Kříž Vojtěch (zástupce Dejvické koleje) 
 Dohnal Ondřej 
 Špetová Karolína 

Nepřítomní členové 
Všichni členové představenstva byli přítomni. 

Hosté 
 Fiklíková Tereza 
 Král Roman 
 Bečka Ondřej 
 Poliakov Artem 
 Kopecký Karel D. 
 Valach Pavel 
 Šlosár Lukáš 
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Zahájení zasedání 
Zasedání bylo zahájeno v 19:37 Adamem Mitrengou. 

1) Schválení programu zasedání, úvod, prezence 
(vede: A. Mitrenga, typ: hlasování, čas: 5 min) 

1) Schválení programu zasedání, úvod, prezence (vede: A. Mitrenga, typ: hlasování, čas: 5 min) 

2) Schválení zápisů z předchozích zasedání (vede: A. Mitrenga, typ: hlasování, čas: 5 min) 

3) Uzavření rozpočtů za LS 2022/23 (vede: A. Mitrenga, typ: informace + hlasování, čas: 10 min) 

4) Uzavření rozpočtu na zahajovací Sincoolka party (vede: R. Janega, typ: informace + hlasování, 
čas: 10 min) 

5) Uzavření rozpočtu na vyvýšené záhony (vede: V. Kříž, typ: informace, čas: 10 min) 

6) Prezentace nové tabulky na rozpočty a účetnictví (vede: V. Kříž, typ: informace, čas: 10 min) 

7) Nový pokladník klubu (vede: A. Mitrenga, typ: informace, čas: 5 min) 

8) Správa a údržba posilovny (vede: A. Mitrenga + správci posilovny, typ: informace, čas: 15 min) 

9) Smlouvy se SÚZ o využívání klubových místností (vede: A. Mitrenga, typ: informace + hlasování, 
čas: 15 min) 

10) Noví administrátoři IT sekce, vrácení členských příspěvků (vede: A. Mitrenga + F. Kučera, 
typ: informace + hlasování, čas: 10 min) 

11) Informace z parlamentu SU (vede: M. Čáp, typ: informace, čas: 15 min) 

12) Různé (vede: A. Mitrenga, typ: informace, čas: 5 min) 

a) Úklid po otevírací Sincoolka párty 

b) Beerpong 

 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo program zasedání ve znění zaslaném do 
konference představenstva 10. 10. 2023 v čase 19:03 s přidáním bodu „Informace 
z parlamentu SU“. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Hlasování: pro 6 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 
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2) Schválení zápisů z předchozích zasedání 
(vede: A. Mitrenga, typ: hlasování, čas: 5 min) 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo zápis z předchozího zasedání ve znění zaslaném do 
konference představenstva 09. 09. 2023 v čase 01:29. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 1 

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo zápis ze zasedání dne 22. 6. 2023 ve znění 
zaslaném do konference představenstva 10. 09. 2023 v čase 05:38. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Hlasování: pro 5 | proti 1 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

3) Uzavření rozpočtů za LS 2022/23 
(vede: A. Mitrenga, typ: informace + hlasování, čas: 10 min) 

Rozpočet Výše rozpočtu Vyčerpáno K čerpání zbývá Správce 
Obecný rozpočet 10 000,00 Kč 9 999,33 Kč 0,67 Kč Adam Mitrenga 
Admini 35 000,00 Kč 23 072,06 Kč 11 927,94 Kč Vojtěch Kříž 
Posilovna 25 000,00 Kč 23 922,00 Kč  1 078,00 Kč Róbert Janega 
PR 45 000,00 Kč 44 999,57 Kč  0,43 Kč Róbert Janega 
MM 6 000,00 Kč 5 548,12 Kč  451,88 Kč Miroslav Čáp 
Deskovky 4 000,00 Kč 3 147,24 Kč  852,76 Kč Ondřej Dohnal 
LAB 1 000,00 Kč 708,00 Kč  292,00 Kč Karolína Špetová 
Kolárna 1 000,00 Kč 901,60 Kč  98,40 Kč Vojtěch Kříž 

Celkem 127 000,00 Kč 112 297,92 Kč 14 702,08 Kč  

 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka projednalo stav rozpočtů za letní semestr 2022/23 
a uzavřelo je. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Hlasování: pro 6 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

4) Uzavření rozpočtu na zahajovací Sincoolka party 
(vede: R. Janega, typ: informace + hlasování, čas: 10 min) 

RJ: z rozpočtu se nakoupila hromada občerstvení, pivo a cidery. Vyšlo to krásně, z 15 000,— Kč se 
vyčerpalo 14 131,— Kč. 
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OD: bohužel se musela půlka jednoho sudu vyhodit, neboť po akci se pingpogárna zavřela a už se o to 
nikdo nepostaral. 

RJ: z občerstvení nám stále hodně zůstalo. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka projednalo stav rozpočtu na zahajovací Sincoolka párty 
a uzavřelo jej. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Hlasování: pro 6 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

5) Uzavření rozpočtu na vyvýšené záhony 
(vede: V. Kříž, typ: informace, čas: 10 min) 

VK: rozpočet na záhony zůstal od minulého zasedání ve stejném stavu, dokoupil se už jen nátěr na 
samotné truhlíky a na zahradní nábytek. Z rozpočtu se za celou dobu projektu vyčerpalo 31 150,— Kč. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka projednalo stav rozpočtu na vyvýšené záhony a uzavřelo jej. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Hlasování: pro 6 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

6) Prezentace nové tabulky na rozpočty a účetnictví 
(vede: V. Kříž, typ: informace, čas: 10 min) 

Vojta představil kolegům z představenstva novou tabulku na rozpočty. Fungovat bude trošku jinak, než 
jak bylo u stávající tabulky zvyklé – správcům rozpočtů bylo vše vysvětleno. Adam vypíchl, že oproti 
předchozí tabulce, jež byla vlivem dlouhodobé recyklace už poměrně rozbitá, se jedná o velké zlepšení. 
Členové představenstva poděkovali za zpracování. 

7) Nový pokladník klubu 
(vede: A. Mitrenga, typ: informace, čas: 5 min) 

AM: po dlouhých letech [poznámka zapisovatele – po jednom roce], co jsem vedl finance klubu, jsem 
předal pokladnictví Ondrovi a Robovi. Ondra bude mít na starosti „online“ věci – vedení účetnictví, 
posílání peněz atd., Rob pak „offline“ věci – fyzickou pokladnu a nošení účtenek na Strahov. 

8) Správa a údržba posilovny 
(vede: A. Mitrenga + správci posilovny, typ: informace, čas: 15 min) 

AM: chtělo by to zlepšit komunikaci na Discordu, hlavně reagovat na zprávy ostatních, konverzace by 
tam neměla stát. Pro správce posilovny obecně platí, že není třeba, aby zajišťovali úklid – od toho máme 
dvakrát týdně úklidovou službu… Naopak je třeba pohlídat dodržování pořádku ze strany návštěvníků. 
Ideální by bylo vyvěsit informační ceduli a následně hlídat, napomínat nepořádné lidi, eventuelně udělit 
dočasný zákaz vstupu. 

Debata se poté stočila k nově koupenému multipressu – dlouho stál nepostavený; po zkonstruování 
vyšlo najevo, že je smontován křivě; a nedávno se roztrhlo lanko na závaží – nedá se používat. Přítomní 
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správci posilovny [Lukáš a Alex] souhlasí s předsedou, že je třeba jej rozmontovat a opravit. Stejně jako 
např. boxovací pytel, jež je stále utržený. Bohužel, vedoucí sportovní sekce [Matěj Hála] se nedostavil 
a nikdo včetně správců posilovny jej moc nevídá. 

Na zasedání se dále řešilo, co všechno by bylo fajn do posilovny pořídit. Zaznělo mnoho návrhů! Správci 
posilovny budou spolu s dalšími členy pracovat na nákupním seznamu. 

9) Smlouvy se SÚZ o využívání klubových místností 
(vede: A. Mitrenga, typ: informace + hlasování, čas: 15 min) 

AM: již minule jsme řešili, že jsme byli na jednání s právníky SÚZ za účelem zasmluvnění místností klubu 
na koleji a aktualizace nájemní smlouvy na posilovnu. Nájem bude vysoký, ale podařilo se nám dojednat 
částečné snížení oproti původnímu výpočtu. 

Vojta promítl dodatek smlouvy k posilovně a návrh smlouvy na klubové místnosti, jež byly zaslány do 
konference představenstva již dříve Adamem. 

MČ: Silicon Hill se do toho dost opřel, u nich se jedná o velmi razantní návrh zvýšení. Pokud by to tak 
mělo dopadnout, raději by posilovnu zavřeli. […] Na příštím parlamentu budu prezentovat naše podněty 
ke smlouvám, budu potřebovat podklady. 

Podklady pro Mirka připraví Kája s Vojtou. Kája se mezitím chopila komentování jednotlivých pasáží. 
Nespokojenost dala najevo u bodu, podle kterého může SÚZ oznámit změnu v ceně energií, která by 
platila bez předcházející dohody. V užívací smlouvě pak vypíchla, že za vnesené věci ručí klub sám, je 
zodpovědný za BOZP, musí mít správce pro každou místnost a kontaktní osobu… 

AM: smlouvy zatím neuzavíráme, budeme to řešit ještě dál. 

10) Noví administrátoři IT sekce, vrácení členských příspěvků 
(vede: A. Mitrenga + F. Kučera, typ: informace + hlasování, čas: 10 min) 

Nový člen síťové sekce Karel se představil. Artem se těší, až otevře šampaňské. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka projednalo záměr předsedy jmenovat Artema Poliakova 
a Karla Daniela Kopeckého do funkcí administrátora. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Hlasování: pro 6 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

Šampaňské se rozlilo. Lidem, i po koberci. 
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Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo dodatečné udělení aktivního členství a vrácení 
členského příspěvku Karlu Danieli Kopeckému. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Hlasování: pro 6 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo dodatečné vrácení členského příspěvku Artemu 
Poliakovi z důvodu uděleného aktivního členství 30. 08. 2023. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Hlasování: pro 6 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

11) Informace z parlamentu SU 
(vede: M. Čáp, typ: informace, čas: 15 min) 

Mirek shrnul, co vše se na posledním zasedání parlamentu SU ČVUT [19. 09. 2023, Masarykova kolej] 
událo a řešilo. Přitakal, že téma nových smluv rezonuje i v ostatních klubech. Na strahovském Silicon 
Hillu mimo to řeší i reklamní bannery O2, v jejichž důsledku by mohli přicházet o členy. 

Mezi další novinky zařadil otevření Bubenečské koleje a spuštění tamního klubu Buben, otevření nové 
modlitebny Křesťanským klubem na Strahově, podepsání dodatku rámcové smlouvy mezi SU ČVUT 
a ČVUT do 30. 6. 2024 či změnu v předsednictví RSS. Vypíchl také, že pokud bychom chtěli pořádat 
nějaké malé kulturní akce, je zde možnost žádat peníze od MČ Praha 6. Otevřením tématu pozastavení 
klubu FIT++ spustil krátkou diskuzi, během které si představenstvo a přítomní hosté udělali obrázek 
o tom, co se v klubu dělo. 

Následně Mirek krátce okomentoval proběhlou besedu s vedením SÚZ na Strahově a ples SU, načež se 
Vojta zmínil o blížícím se zasedání zástupců studentů a vedení SÚZ, které je naplánováno na 
17. 10. 2023.  

Na závěru bodu proběhla diskuze o hranici pro inventarizaci (částka v Kč). Doteď se v našem klubu 
jedná o 2 000 Kč bez DPH. Cena by měla být v každém klubu jednotná, neboť inventární seznam za 
všechny kluby se předává účetní. Shodu jsme našli na hranici 5 000 Kč bez DPH. 

Řešila se i centrální a jednotná evidence SU ČVUT, aby bylo možné otevřít si jeden Excel a tam vše najít 
ve stejném formátu. 

12) Různé 
(vede: A. Mitrenga, typ: informace, čas: 5 min) 

a) Úklid po otevírací Sincoolka párty 

RK: pípa na pivo běžela ještě týden po konci akce, což výrazně zatěžuje přístroj a snižuje životnost. 
V pingpongárně zůstalo jídlo, do grilskladu někdo hodil plesnivý bordel. 

OD: přibližně o půlnoci byla párty ukončena, pingpogárna uzavřena, dále se o místnost nikdo nezajímal. 
Doteď je tam kolíbko na pochutiny. 
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Nejen správce grilskladu by rád věděl, kdo měl na starost úklid. Předseda sdělil, že bude toto téma řešit 
s PR týmem a vedoucí sekce. Další výtkou ze strany přítomných bylo, že PR tým nekomunikuje na 
Discordu, kde by měli jeho členové nejen odpovídat na zprávy, ale i si rozdělit všechny potřebné práce 
a harmonizovat se. 

b) Beerpong 

Na závěr zasedání proběhla debata o beerpongovém turnaji, způsobu organizace a pravidlech hry. 

Ukončení zasedání 
Zasedání bylo ukončeno v 22:11. 

Zapsal: Vojtěch Kříž. 

Zápis byl schválen na zasedání představenstva klubu Sincoolka dne 02. 04. 2024. 


